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Skolebestyrelsesmøde

Den  9.marts 2021 kl. 19.00 – 20.00

Fraværende:
Frederik
ke

Ordstyrer: Karen-Lise Referat: Anette

Dagsorden

Pkt. 1
kl.19.00

Godkendelse af aftenens dagsorden / b

Pkt. 2
kl.19.05

Meddelelser fra skoleledelsen / o (KH + AO)

Karen-Lise og Anette har været til ledelsesseminar i sidste uge. Det
handlede om vision og giver god inspiration til skolens arbejde med vision.

Der er fortsat god gang i skoleårets planlægning.

Ny skolepsykolog er startet d. 1.3, og der er sat gang i nogle af de sager, der
har ventet lidt pga., at vores faste psykolog gik på barsel i starten af jan.

SFO er i gang med at definere sig efter corona, nye leder etc. Vi er lige nu i
gang med at arbejde på en plan for UUV i indskolingen.
Allan har været i Videbæk for at fortælle om vores forløb med rollespil.

Pkt. 3
kl.19.15

Kommende skoleår

Timetalsplan kommende skoleår



Fortæller hvor mange timer man skal have i fagene om året. Skolen følger

UVM’s anbefalinger i stort set alle fag på alle årgange. Vi har valgt at have en

dansktime mere i 4. klasse.

Karen-Lise og Anette kigger på skolens UUV-timer for 3. årgang i

kommende skoleår en gang til.

Igangværende tanker om kommende skoleår

Skolen tildeles flere midler grundet vores socioøkonomiske område - en

fordelingsnøgle. Disse vil vi gerne bruge på flere ressourcepersoner. Vi vil

gerne have at flere har en makker.

Pkt. 4
kl.19.35

Trivsel på tværs
Info omkring Den sammenhængende trivselsindsats

Skolens lærere og pædagoger har været på kursus i det nye redskab “Trivsel
på tværs”. Det er et system, der positionerer børnene og hjælper lærere og
pædagoger med at have et overblik med elevers trivsel.

Pkt. 5
kl.19.45

Fælles forældremøde

Skal vi holde fast i det fælles forældremøde? Vi har talt om at lave et LST +
DSA forældremøde.

Flyttes til næste møde.

Pkt. 7
kl.19.55

Opfølgning på SB-valg
Klare aftaler omkring intro - skolefest, 2 og 4 årig valg til SB.

Karen-Lise har fået tilladelse til, at vi kan have repræsentanter valgt for en
2årige periode.
Formanden fortæller om det kommende valg til SB - dette gøres til
Skolefesten.
John har et PowerPoint, som kan tilrettes og så bruges til kommende
skolefest. John lægger PowerPointet ind på Drev og retter også lidt til. Alle
medlemmer kigger på dette og skriver gerne rettelser.

Vi skal have blanketter, så man kan meddele sit kandidatur til skolefesten.

Pkt. 8
kl.20.00

Godkendelse af referat

Næste møde


